

9 January/Janvier 2023



# Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

## Dr. John Button Scholarship La bourse d'études Dr John Button



June 15th, 2023 is the third anniversary of the passing of Kiwanis International Past President Dr. John Button.

The Kiwanis Foundation of Canada (KFC) approved a Memorial Scholarship for Canadian Circle K and Key Club Members who have decided to go into the Medical Field after Graduating High School. The scholarships will run for a term of 10 years, March 31, 2022 to March 31, 2031. The two Scholarships are in the amount of \$5,000 each.

We continue to fundraise to reach our target goal of \$100,000 to provide the

Il y aura trois ans le 15 juillet 2023, que décédait Dr John Button, ancien Président du Kiwanis International.

La Fondation canadienne du Kiwanis (KFC) a approuvé une Bourse d'études à sa mémoire pour les membres des clubs Cercle K et Club K canadiens qui ont décidé de poursuivre leurs études dans le domaine médical à la fin de leurs études secondaires. Ces deux bourses d'études seront disponibles pendant dix (10) ans, soit du 31 mars 2022 au 31 mars 2031. Chacune de ces bourses vaudra 5 000 \$.

scholarships and to date have raised just over \$20,000.

An application has been prepared and will be forwarded to all the Canadian Key Club and Circle K Administrators later in January 2023 ([\*click here for a copy\*](#)) The applications need to be completed and received at our KFC Office no later than March 31, 2023. The completion date is firm with no exceptions.

The goal is to raise over the next 2 to 3 years enough funds to cover the cost of the Scholarships for the remaining term. When this has been accomplished fundraising will cease. Tax Receipts will be provided.

The KFC has agreed to match the Scholarship Funds up to \$5,000 to maintain \$10,000 per year to cover the cost of the Scholarship until all funds are raised to cover the total cost.

The current Committee Members who will be reviewing the applications are:

- KFC Past President and PNW PLG Doug Button in Penticton BC
- EC&C Ridgetown Kiwanis Club Past President and Treasurer Debbie Button
- KFC Past President and EC&C 2021-22 Governor Jim Scott
- KFC Past President and Secretary and EC&C Past Governor Chuck McIlravey.

We ask that your Club Members or Kiwanis Club, consider a donation to this very worthy Dedicated Scholarship in the name of "Kiwanis International Past President Dr. John Button."

All donations can be forwarded to:

Nous poursuivons notre récolte de fonds pour atteindre notre objectif de 100 000 \$ pour pouvoir offrir ces bourses et, à ce jour, nous avons récolté un peu plus de 20 000 \$.

Un formulaire d'application a été préparé et sera adressé à tous les Administrateurs des clubs Cercle K et Club K canadiens plus tard en janvier ([\*cliquez ici pour une copie\*](#)). Ces formulaires d'application doivent être complétés et reçus au bureau de notre Fondation au plus tard le 31 mars 2023. La date de réception est ferme et sans aucune exception.

Notre objectif est de récolter suffisamment de fonds au cours des 2 ou 3 prochaines années afin couvrir le coût des bourses pour la fin du terme, et quand le montant sera atteint, le financement cessera.

La KFC a convenu d'apparier le Fonds de bourse jusqu'à concurrence de 5 000 \$ pour maintenir 10 000 \$ par année pour couvrir le coût de la bourse jusqu'à ce que tous les fonds soient accumulés pour couvrir le coût total.

Le comité des membres de la Fondation qui réviseront les applications est composé de :

- Ex Président et représentant PNW, PLG Doug Button de Penticton BC
- Ex-Présidente et Secrétaire du club Kiwanis de Ridgetown, Debbie Button
- Ex Président et Gouverneur du district EC&C 2021-22, Jim Scott
- Ex Président, Secrétaire et ex Gouverneur du district EC&C, Chuck McIlravey.

Nous demandons que les membres de votre Club, ou

The Kiwanis Foundation of  
Canada  
PO Box 5034  
Brantford, ON  
N3T 6J7

We appreciate your  
consideration.  
Sincerely

Jim Scott  
KFC Past President  
EC&C 2CI21-22 Governor

Chuck McIlravey  
KFC Past President and  
Secretary  
EC&C Past Governor

votre Club Kiwanis, considèrent  
faire un don à cette noble  
Bourse d'études au nom du  
"Président du Kiwanis  
International Dr. John Button."

Tout don peut être adresse à :

La Fondation canadienne du  
Kiwanis  
Case postale 5034  
Brantford, ON  
N3T 6J7

Nous apprécions votre  
considération.  
Sincèrement,

Jim Scott  
Ex Président de la Fondation  
Gouverneur du district EC&C  
2021-2022

Chuck McIlravey  
Ex Président et Secrétaire de la  
Fondation  
Ex Gouverneur du district  
EC&C

---

**Kids Need Kiwanis**  
**Les Enfants ont Besoin de Kiwanis**

---

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!